
Niezgodka GmbH

Bargkoppelweg 73
DE-22145 Hamburg

Hamburg,  17.04.2025

Declaration of compliance REACH Regulation (EC) no. 1907/2006

Declaration on regulation (EC) no. 1907/2006 of the European Parliament and the Council from the 18th of December 
2006, Regulation EC 1907/2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals 
(REACH).

The regulation intends for all chemical substances that are produced at amounts exceeding one ton per year tobe 
marketed only in the European Union if they were pre-registered or registered.

Since Niezgodka GmbH does not produce any chemical substances, we are only affected as a downstream user. 
Obligations from the production and marketing of substances/chemicals for pre-registration or registration do not apply 
to us. 
Our goods are products and therefore not to be defined as substances or preparations.

In the interest of our customers and in our own interest, we are still maintaining a dialoague with our suppliers to 
ensure that all delivered products are registered in compliance with REACH. We can ensure that all relevant suppliers 
have approved the pre-registration of the chemical substances procured.

With the publication of the last candidate list on 21.01.2025, we can also confirm that there are no "worrying 
substances" (SVHC) in concentrations above the permissible limits of more than 0.1 percent by mass in our suppliers' 
products in the products of our suppliers, or in our products.

lf required, we will inform you of relevant changes caused to our products, their delivery capability and quality of the 
parts/products delivered by us to you by REACH in the scope of our business relationship and coordinate suitable 
measures with if required.

Manufacturer

Management: Dorrit Niezgodka, Verena Niezgodka-Seemann
Registered at the District Court Hamburg, HRB No. 29139

Candidate list:  https://echa.europa.eu/de/candidate-list-table
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Einhaltungserklärung REACH Verordnung (EG) Nr. 1907/2006

Erklärung zur Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 18. Dezember 2006 
zur Registrierung, Bewertung, Zulassung und Beschränkung chemischer Stoffe (REACH).

Die Verordnung sieht vor, dass alle chemischen Stoffe, die in größeren Mengen als eine Tonne pro Jahr produziert 
werden, in der Europäischen Union nur noch dann vermarktet werden dürfen, wenn sie zuvor vorregistriert oder 
registriert worden sind.

Da die Firma Niezgodka GmbH keine chemischen Stoffe produziert, sind wir nur als nachgeschalteter Anwender  
(downstream user) betroffen.
Pflichten aufgrund der Herstellung und des lnverkehrbringens von Substanzen/Chemikalien sind für uns nicht 
zutreffend.
Unsere Produkte sind Erzeugnisse und daher nicht als Stoffe bzw. Zubereitungen zu definieren.

Im Interesse unserer Kunden und im eigenen Interesse stehen wir dennoch im Dialog mit unseren Lieferanten, um 
sicherzustellen, dass alle gelieferten Produkte REACH-konform registriert sind. Wir können versichern, dass alle 
relevanten Zulieferer die Vorregistrierung der bezogenen chemischen Stoffe zugesagt haben.

Mit der Veröffentlichung der letzten Kandidatenliste vom 21.01.2025 können wir zudem bestätigen, dass sich keine 
„besonders besorgniserregenden Stoffe" (SVHC) in Konzentrationen über den zulässigen Grenzwerten von mehr als 
0,1 Massenprozent in den Produkten unserer Lieferanten befinden, noch unseren Produkten anhaften.

Bei Bedarf werden wir Sie über relevante, durch REACH verursachte Veränderungen unserer Produkte, deren 
Lieferfähigkeit sowie der Qualität der von uns an Sie gelieferten Teile/Produkte im Rahmen unserer 
Geschäftsbeziehung informieren und im Einzelfall geeignete Maßnahme mit Ihnen abstimmen.

Hersteller

Geschäftsführung: Dorrit Niezgodka, Verena Niezgodka-Seemann
Eingetragen beim Amtsgericht Hamburg, HRB Nr. 29139

Kandidatenliste:  https://echa.europa.eu/de/candidate-list-table
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